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Inleiding 
 
Het sein staat op Oranje . 
Op Oranje omdat steeds meer burgers het vertrouwen in de politiek verliezen, de lokale 
belastingen/heffingen onnodig hoog zijn, de zorg voor een grote groep inwoners 
onvoldoende is en/of moeilijk te betalen en de hoge schulden in deze gemeente niet snel 
genoeg worden aangepakt. 
 
Meer invloed en zeggenschap burgers 
 
Burgerparticipatie en rekening houden met de minderheid is in onze gemeente geen 
gemeengoed.  
We zien en horen onmachtige gefrustreerde burgers waar niet naar geluisterd wordt en het 
wantrouwen in het politieke bestuur groter worden. Voorbeelden; het niet betrekken van de 
werkgroep NZ-verbinding Hellendoorn over een wijziging van 50km/h naar 80 km/h; de 
WMO-raad niet serieus nemen; 157 bezwaarschriften huishoudelijke hulp en vele signalen 
waar niets mee gebeurd; door BB voorgestelde referenda vinden geen gehoor; bij een 
landelijk referendum werd de helft van de stembureaus door het college opgeheven; onze 
burgers kunnen nog steeds niet inspreken bij raadsvergaderingen; de raadzaal is een 
gesloten, ontoegankelijke ruimte waar publiek lastig kan zitten; de stem van de oppositie 
wordt regelmatig niet gehoord en vragen worden minimaal of niet beantwoord; 
samenwerking in Twents verband is niet democratisch geborgd en de gemeenteraad staat 
op afstand. Jammer!  
 
Dit kan en moet beter. Onze lokale democratie schiet tekort. Code Oranje. We zien het als 
een gezamenlijke opdracht dit te veranderen. Een aantal raadsleden zijn bezig protocollen te 
maken om burgerparticipatie en Right to Challenge handen en voeten te geven. Maar dat is 
niet voldoende. In het gemeentehuis moet een cultuuromslag plaatsvinden bij bestuur en 
ambtenaren. Loslaten…..en vertrouwen op kennis en kunde burgers. 
Kies niet opnieuw voor het oude systeem van burgerpanel maar kies door loting (uit 
basisadministratie) 150 mensen in onze gemeente, die als burgerjury hun mening geeft over 
belangrijke onderwerpen. Deze mensen zijn niet partijgebonden en daardoor opener en 
creatiever. Dat levert betere “gedragen” besluiten op. 
We komen met voorstellen. 
 
Financiële positie gemeente en lasten burgers 
 
Dit college noemt haar begroting robuust en evenwichtig. Volgens BurgerBelang is er 
absoluut geen sprake van een stevige en evenwichtige begroting. De schulden zijn hoog, 
oplopend naar 140 miljoen, en blijven de komende jaren hoog. Ook de vele financiële 
risico’s, de zwakke liquiditeit/solvabiliteitpositie en onvoldoende structureel 
weerstandvermogen maakt deze begroting wankel en kwetsbaar. Het verbaast ons dat het 
college nu al komt met voorstellen voor nieuw beleid zoals 4 FTE wethouders en extra 
faciliteiten voor kunst in het Huis voor Cultuur en Bestuur. Code Oranje Wij komen met 
voorstellen deze middelen in te zetten voor andere doelen o.a. lastenverlaging 
Onze burgers betalen volgens BurgerBelang al jaren teveel aan afvalstoffenheffing. In deze 
begroting geeft het college geld terug uit de reserve terwijl ze tegelijkertijd het tarief van de 
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afvalstoffenheffing verhoogd. Aan het oneigenlijke gebruik van geld van burgers uit de 
afvalstoffenheffing voor projecten in Twente komt per 1 januari 2018 een eind. We zien daar 
onvoldoende van terug in deze begroting. Code Oranje 
Opbrengsten uit verkoop van aandelen (zie voorstel college) willen we 1 op 1 inzetten voor 
aflossing van onze schulden. De OZB willen we 1% verlagen vanuit het overschot 
jaarrekening 2016. 
 
Betere zorg op maat, toegankelijk en dichtbij 
 
In 2015 en 2016 is door deze gemeente onvoldoende hulp en zorg geboden aan de mensen 
in onze gemeente die deze hard nodig hadden. Overduidelijk blijkt dat de gemeente hierin 
tekort schiet, geld bestemd voor dit doel gaat naar andere zaken en wordt gereserveerd in 
een reserve die daardoor dubbel zo groot is dan nodig. Bij de invoering van beleid was er 
sprake van vele bezwaarschriften, uit onderzoeken van WMOraad en vrijwillige 
ouderenadviseurs (die mensen huis aan huis bezochten) blijkt ontevredenheid over het 
gebrek aan maatwerk. De hoogste landelijke rechter en rechtsuitspraken in Hellendoorn 
waren negatief over het gemeentelijk beleid. Uit 2 recente onderzoeken over de WMO 2015, 
(klanttevredenheidsonderzoek en benchmark) blijkt dat veel mensen ontevreden zijn over 
huishoudelijke hulp en de gemeente Hellendoorn in verhouding met andere gemeente 
aanzienlijk minder uitgeeft aan WMO voorzieningen dan andere gemeenten per inwoner( 
120,75 Hellendoorn, andere gemeenten 131,50). Bijna de helft is heel ontevreden, voor 34 % 
voldoet het beleid niet aan de ondersteuningsbehoefte of een klein beetje, het aantal 
bezwaarschriften is erg hoog ten opzichte van andere gemeenten, en maar 27 % wist dat ze 
gebruik konden maken van onafhankelijke cliëntenondersteuning van MEE en 10% heeft dat 
maar gedaan. Zelfredzaamheid en het huishouden op orde houden is aanzienlijk minder dan 
in andere gemeenten. Bijna een derde meent dat de mantelzorger het werk niet goed 
aankan. Bij gemeenten die over zijn gegaan tot resultaatfinanciering blijkt ook landelijk de 
onvrede hoog te zijn. Naast de vele signalen die we als partij kregen zijn de bovenstaande 
feiten duidelijk. Het is voor BurgerBelang onbegrijpelijk en niet te verantwoorden dat het 
college bezig is op basis van rechtsuitspraken te proberen haar gelijk te halen zonder te 
luisteren naar de zorgvragers en hulpverleners. 
Conclusie is dat dit college er niet in is geslaagd de vorig jaar november aangenomen  
motie uit te voeren. Daarin droeg de totale raad het college op “Altijd het belang van 
cliënten voorop te stellen en hun de zorg te laten toekomen die zij nodig hebben; aansluitend 
op de persoonlijke situatie van de burger” Code Oranje 
 
Wij komen met voorstellen met als doel, beleid en begroting te verbeteren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 pag. - 4 - 

 
 

Dienstverlening en veiligheid en………..Burgerparticipatie 
 

 Zichtbaarheid en toegankelijkheid van onze wijkagenten is belangrijk. Het 

handhaven van het politiebureau in Nijverdal heeft onze absolute voorkeur. 

 Wij adviseren het college in het  leefbaarheidsonderzoek ook zorg en welzijn 

mee te nemen. 

 We verkiezen burgerraadpleging via een andere vorm dan het burgerpanel 

oude stijl en verzoeken het college de raad te betrekken bij de opzet. 

 Om burgerparticipatie-trajecten te faciliteren zullen er ook financiële 

middelen nodig zijn.  

 Burgers moeten de mogelijkheid hebben de gemeente uit te dagen, zelf zaken 

beter en goedkoper aan te pakken en te organiseren zgn. Right to Challenge 

Hiervoor is startkapitaal voor een revolving fund noodzakelijk.  

 Meer dan de helft van de ambtenaren krijgt te maken met agressie en 

geweld. We vragen het college nader te onderzoeken hoe dit komt en hoe het 

voorkomen kan worden. Daarbij vragen we ook burgers te interviewen die 

agressie toonden.  

Onderwijs, opvoeding en jeugd 
 

 Graag zien we dat het college de Jeugdhulp evalueert op basis van te voren met de 

raad vastgestelde resultaten (zie kritiek rekenkamer) 

 Wij verzoeken het college de verordening leerlingenvervoer z.s.m. aan te passen op 

basis van de recente uitspraak van de bezwaarschriftencommissie waarin 

aangegeven is, dat er geen kilometergrens gehanteerd mag worden voor leerlingen 

met een structurele handicap, die niet zelfstandig van het openbaar vervoer of de 

fiets gebruik kunnen maken. Wij vroegen u eerder om hoeveel leerlingen dit gaat en 

wat de gevolgen zijn.  

 BurgerBelang is van mening dat regeren vooruitzien is en kapitaalvernietiging kan 

voorkomen worden. Voorbeeld;  Reggesteijn locatie Willem de Clercq komt leeg te 

staan en we bouwen een nieuwe VSO school.  Wij roepen het college op zo spoedig 

mogelijk met een onderwijshuisvestingsplan te komen.  

 Wij vragen het college de raad zo spoedig mogelijk een plan voor te leggen voor 

invulling van de Reggesteijn-locatie Willem De Clercq en daarbij nadrukkelijk te kijken 

naar de mogelijkheden van een dependance van het ROC techniek te huisvesten in 

deze school en daarbij ons lokale bedrijfsleven te betrekken. 
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Inkomen, werk en economie 
 

 Wij vragen u bij het Talentenportaal ook te richten op mensen onder aan de 

arbeidsmarkt. 

 Er wordt gewerkt aan een omvorming van SoWeCo naar een maatschappelijke 

onderneming voor de dienstverlening van de participatiewetdoelgroep. Voor 

BurgerBelang is het van groot belang om deze doelgroep zo lokaal en zo regulier 

mogelijk te bedienen, waarbij maatwerk de boventoon voert en SOWECO zich richt 

op haar kerntaak.  

Masterplan Centrum Nijverdal. 

 Het al dan niet doorgaan van het masterplan voor het centrum van Nijverdal is 

afhankelijk van de uitkomst van plan-B  van de ondernemers in het centrumgebied 

van Nijverdal. Wij hopen en gaan er ook van uit, dat we er met elkaar uitkomen om 

de ontwikkelingen van de grond te krijgen. Goed voor ondernemers, bezoekers en de 

gemeente Hellendoorn. Een voor BurgerBelang belangrijk en essentieel onderdeel is 

afschaffen betaald parkeren op maaiveld. Wij zouden het liefst met ingang van 1 

december 2016 al hiertoe over gaan. December is een maand met veel bijzondere 

dagen en veel winkelend publiek. Om het voor iedereen gastvrij te maken, is het snel 

opheffen een zeer welkome zaak, zoals meerdere keren door gebruikers en 

ondernemers, bij overgrote meerderheid is aangegeven. Ook zou volgens 

BurgerBelang bij niet doorgaan van het Masterplan Centrum, betaald parkeren 

moeten worden afgeschaft. Wij zijn ons er van bewust dat er dan een andere vorm 

van financieren moet komen om de gederfde inkomsten te dekken. Wij gaan uit van 

een goede uitkomst in deze. 

 

 

Mobiliteit en bereikbaarheid 
 
 
N/Z-verbinding Hellendoorn duurzaam veilig.  

 Na vele jaren van vooruitschuiven wordt de N/Z verbinding Hellendoorn momenteel 
gerealiseerd. Echter de wijze waarop de weg wordt uitgevoerd is niet de vorm welke 
de raad voor ogen had, tijdens de toekenning van het krediet voor de uitvoering. Het 
oorspronkelijke budget is in de loop der jaren fors uitgekleed. Met behulp van de 
werkgroep NZV Hellendoorn is er een plan op tafel gekomen, waar alle betrokkenen 
zich in konden vinden en welke binnen het bestaande budget te realiseren viel. Let 
wel, een fors versoberde uitvoering! Vervolgens blijkt dat het college de snelheid op 
de weg veranderd van 50 naar 80 km en het aanbestedingsvoordeel van 2,58 miljoen 
inzet voor onderhoud wegen, maar niet voor de geschrapte onderdelen vanuit het 
eerdere plan. Zoals de rotondes, of om de weg veiliger te maken. College, u had dit 
voorstel serieus moeten bespreken met de werkgroep en samen opnieuw tot een 
gedragen en veilig plan moeten komen. Voor deze bevlogen inwoners van 
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Hellendoorn voelt dit als een messteek in de rug. Vele uren hebben ze er ingestoken 
om actief mee te denken. En dan is dit de beloning….Onbegrijpelijk… Hoezo 
burgerparticipatie? (code Rood).Het aanbestedingsvoordeel heeft het college naar 
eigen inzicht elders in de begroting ingezet nl. onderhoud van de wegen. Wij hebben 
het nog nooit meegemaakt dat een verondersteld overschot van een krediet, nog 
voor afronding van het project aan het krediet wordt onttrokken. In deze begroting 
doet dit college dat toch.   Hoe raar kan het lopen. Eerst voor 2017 geld onttrekken 
aan een bestemming, om vervolgens de komende jaren weer geld in de begroting te 
moeten zoeken om uiteindelijk aan de afspraken te kunnen voldoen; eerst kruisingen 
aanleggen om ze een jaar later weer af te breken, en te vervangen voor mogelijk 
rotondes. Volgens ons een ongekende vorm van geld over de balk gooien. 
BurgerBelang geeft al jaren aan dat het onderhoud van de wegen onvoldoende is. 
Ook de Provincie heeft u daar nu op gewezen. Echter de procedure die het college nu 
volgt is volgens ons onrechtmatig. BurgerBelang snapt best dat geld vinden voor 
onderhoud wegen niet makkelijk is, maar wat u hier doet is veiligheid opofferen, om 
door u zelf gecreëerd achterstallig onderhoud deels mee te bekostigen College, u 
behoort de middelen binnen het project N/Z-verbinding te gebruiken, omdat 
daarvoor immers krediet is verleend door de raad! Dan liggen er nog een paar 
afspraken met de gebruikers van sportpark De Voordam, waarvan op dit moment 
nog niet geheel duidelijk is hoe deze afgehandeld gaan worden.  Het gaat hier om de 
inrichting en extra parkeerplaatsen op het parkeerterrein. Ons is niet duidelijk in 
hoeverre dit onderdeel uitmaakt van de N-Z verbinding. Wellicht kan de wethouder 
ons wijzer maken. 

 
 
N35 veiliger 

 Het is de hoogste tijd dat de verkeersveiligheid op de N35 aangepakt gaat worden. 
Volgens BurgerBelang zou het uitgangspunt moeten zijn dat de meest veilige 
aanpassingen worden doorgevoerd i.p.v. dat het budget leidend is(code Oranje).  We 
krijgen het gevoel dat het omgekeerde nu het geval is. Er is een budget beschikbaar 
en daar moet de aanpassing qua kosten binnen passen. Zo niet, dan wordt er 
gekozen voor een minder veilige oplossing. Laten we oppassen dat we niet het kind 
van de rekening worden! Wat BurgerBelang bijzonder knap vind is hoe het Plaatselijk 
Belang Haarle haar verantwoordelijkheid heeft genomen in deze. Ze hebben op 
constructieve wijze een nieuw professioneel plan gemaakt op basis van veiligheid en 
toegankelijkheid. Hier mag en kan het college niet omheen. Momenteel is RWS in 
gesprek met aanwonenden en andere betrokkenen.  
 
Vraag: Heeft de raad zeggenschap en in welke fase en waar en wanneer worden wij 
geïnformeerd over de te nemen stappen? Heeft het college in samenspraak met 
andere participanten aanspraak gemaakt op de 20 miljard welke de minister van 
infrastructuur op de plank heeft liggen om een betere ontsluiting te bewerkstelligen 
ten behoeve van de economie en werkgelegenheid? 
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Tunnelweg met vrij-liggend fietspad 

 Voor een veilige verbinding tussen de dorpen Haarle en Hellendoorn pleiten we voor 

een sober fietspad. Er wordt veel gebruik gemaakt van deze route door woon/werk- 

verkeer, scholieren en natuurlijk de recreanten! Eerder gebruikte u als excuus dat 

hier geen ruimte is voor een fietspad. Door de werkzaamheden die vrij recentelijk zijn 

uitgevoerd blijkt dat er wel degelijk een goede mogelijkheid is om een fietspad langs 

de tunnelweg te realiseren!  

 Vraag: Wat zijn de meerkosten om een eenvoudig fietspad aan te leggen? 
 
Openbaar vervoer toegankelijk 

 De regio taxi wordt mogelijk omgezet naar een ander vervoerssysteem. Graag zien 

we dat de lange wachttijden en de duur van de ritten aangepakt kunnen worden. 

Vraag is hoe dit in de praktijk eruit komt te zien. Inzetten van een extra buurtbus zal 

niet de oplossing zijn. De doelgroep kan niet allemaal naar een bushalte komen.  

Cultuur, recreatie en sport 

 Wij pleiten voor realistische plannen voor de Sallandse Heuvelrug en voldoende 

invloed op plannen door inwoners en het open en toegankelijk houden van onze 

natuurgebieden. 

 U maakt structureel budget vrij voor de expositie in de hal van Huis v Cultuur & 

Bestuur. College, hier ‘loopt u voor de muziek uit’: de ontwikkeling van de 

cultuurnota is nog in een beginstadium en u bestemt al weer cultuurmiddelen (Code 

Oranje) 

 De BLOS fungeert als een advies- en uitvoeringscommissie voor het college. De 

gemeenteraad stelt het budget voor sport vast en de BLOS geeft de invulling. 

Overigens met respect voor de inzet en expertise van de BLOS-leden. Daarnaast stelt 

de raad nog de tarieven voor sportaccommodaties vast op voorstel van de BLOS. 

Evenals een aantal voormalig-BLOS-leden vindt BurgerBelang dat hier op een 

volstrekt ondemocratische werkwijze een orgaan met behoorlijke bevoegdheden is 

ontstaan; BLOS-leden worden immers niet gekozen, maar door het college 

aangesteld, waarbij de voorzitter en secretaris van de BLOS ook nog eens de 

sportwethouder c.q. hoofd team sport zijn.(Code Oranje) 

 BurgerBelang wil geen extra geld (35.000 euro) uit de reserve sociaal domein 

gebruiken voor sport. Eerst moet de primaire hulp en zorg op orde zijn en dat is niet 

geval. Bovendien zijn we van mening dat hier eerst een fundamentele discussie met 

de raad over gevoerd moet worden, omdat we ons begeven op een glijdende schaal. 

Welzijn, cultuur en sport (waarvoor bestaande begrotingen zijn) dragen allen bij aan 

preventie. (Code Oranje) 

 Cultuurbeleid is van en voor iedereen. Wij vragen het college actief werkvormen te 

organiseren die aansluiten bij mensen die niet direct actief zijn op dit terrein 

waardoor zij toch gemotiveerd worden en bij te dragen aan nieuw cultuurbeleid. 
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Indien dit niet lukt, vragen we ons af of het cultuurbeleid van onderop gelukt is. Wij 

vragen de wethouder ons regelmatig op de hoogte houden.(Code Oranje) 

 Waardering voor het feit dat muziekverenigingen, onderwijs en culturele partners 

een plan hebben gemaakt voor muziekonderwijs binnen- en buitenschools. 

 Het college heeft plannen voor DES en de Zweef, om te onderzoeken of kunstgras 

ruimtelijk en financiële meerwaarde heeft. Wij vragen het college dit onderzoek naar 

(niet schadelijke) kunstgrasvelden uit te breiden naar de hele gemeente, ook de 

kleine kernen.  

 Het Ravijn Zwem-Sport-Zorg voldoet vanaf de opening, eind 2010 niet aan de 

financiële verwachtingen die aanvankelijk zijn geraamd; bezoekersaantallen vallen 

tegen, de zorgvloer staat van begin af aan leeg en met de horecaondernemer is het 

contract beëindigd, wat forse kosten met zich meebracht. Daarnaast is er een forse 

stijging van de personeelslasten. Al met al een zorgelijke situatie, want maar liefst 

1/7 deel van de belastingen (lees gemeenschapsgeld) wordt besteed aan Het 

Ravijn(code Rood).BurgerBelang vraagt zich dan ook af of een diepgaand onderzoek 

naar achterliggende cijfers en besluiten hier niet op zijn plaats is.  

 HOI heeft op basis van onderzoek en een begroting aangegeven onvoldoende 

subsidie te ontvangen. De aanleg van glasvezel heeft o.a. aanzienlijke meerkosten 

met zich meegebracht. Ondanks waardering voor dit vrijwilligerswerk zijn wij van 

mening dat de gemeente en HOI eerst moeten werken aan een duurzame 

toekomstvisie voor HOI. Wij stellen voor de gemeenteraad hier nadrukkelijk bij te 

betrekken. De rol en meerwaarde van lokale media, de bedrijfsvoering en huisvesting 

zijn aspecten die hierbij meegenomen moeten worden. 

Demografie en Krimp 

 Verschillende goede burgerinitiatieven in onze gemeente dragen bij aan een 

toekomstbestendige gemeente, B.V. het prachtig initiatief voor glasvezel in het 

buitengebied van de Stichting Glashelder. 

 BurgerBelang is van mening dat we ook in de toekomst in elke wijk, kern, en 

buurtschap goede ontmoetingsruimte moeten hebben. Het college spreekt zich uit 

over de kernen. Wij stellen een aanvulling in de tekst voor met de “Buurtschappen”. 

Ook Marle, Hulsen, Egede, Elen en Rhaan en Hancate hebben in de toekomst recht 

op een ontmoetingsruimte. 

 Ook het op tijd zijn van de ambulance/ spoedeisende hulp is van levensbelang voor 

onze inwoners, nu en in de toekomst. Als verantwoordelijken hierin steken laten 

vallen is de gemeente verantwoordelijk hen hier op aan te spreken en actie te 

ondernemen.(Code Rood) 
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Woon en leefomgeving 
 
Provinciale omgevingsvisie en (re)actie gemeente 

 De Provincie Overijssel is bezig met een totale omgevingsvisie waarin alle onderdelen 

van de verschillende bestemmingsplannen samen komen. Het is belangrijk dat een 

visie gedragen wordt door de inwoners en dat men de ruimte krijgt om gericht mee 

te praten over de onderwerpen die hen raken. Daarin is volgens BurgerBelang de 

Provincie Overijsel tekort geschoten.(Code Oranje) Wij roepen het college hier 

kritisch naar te kijken. Komt de omgevingsvisie ten goede van onze inwoners? Welke 

gevolgen hebben de voorstellen voor MKB, bedrijfsleven, ons buitengebied, beleid 

inzake windmolens, de agrariërs? Klopt het dat de agrarische ondernemers op basis 

van de visie onbeperkt mogen bouwen en de kans op bouw van zeer grote 

megastallen toeneemt? Wat is ons gemeentelijk beleid in dezen? Wat betekent dit  

voor de burgers in het  buitengebied? Volgens het recentelijk uitgevoerde rapport 

van de RIVM blijkt dat omwonenden wel degelijk gezondheidsrisico’s lopen in de 

nabije omgeving van intensieve veehouderij 

http://www.rivm.nl/Onderwerpen/V/Veehouderij_en_gezondheid/Onderzoek_veeh

ouderij_en_gezondheid_omwonenden_VGO/Vragen_en_antwoorden_onderzoek_V

GO  

 In de begroting geeft u aan dat bedrijven die meer dan 2 ha bouwgrond nodig 

hebben op ons bedrijventerrein ’t Lochter welkom zijn. Wij complimenteren u met 

deze stellingname. Wat is het oordeel van de Provincie hierover, mede in het kader 

van de provinciale omgevingsvisie. Verder vragen we het college een positieve 

grondhouding aan te nemen bij aanvragen voor bedrijven in de kernen, ook in 

Daarle. Vraag: Gaat u de provincie verzoeken om een informatiemarkt  voor de 

inwoners van Hellendoorn te organiseren op korte termijn?  Vraag: Waar ligt de rol 

voor de raad in dezen. Kunnen wij als gemeente onze zienswijzen nog kenbaar 

maken?  

Voldoende woningen, ook in de kernen 

 Onze woningmarkt en woningbouw moeten voldoende aansluiten bij de behoefte en 

flexibel in kunnen spelen op veranderingen in de toekomst. Helaas heeft de 

meerderheid van de raad –zonder overleg met Dorpsraad/Plaatselijk Belang- 

woningbouwlocaties in Hellendoorn en Haarle geschrapt. Juist de kernen zijn gebaat 

bij voldoende woningbouwmogelijkheden om het voorzieningenniveau in stand te 

kunnen houden. De argumentatie was dat de provincie dit eiste. Moeten de kernen 

nu “bloeden” voor het teveel aan woningbouwlocaties in Nijverdal en de 

Kruidenwijk? We vragen permanent aandacht voor monitoring van voldoende 

mogelijkheden voor starters op de woningmarkt en levensloopbestendige woningen 

in alle wijken en kernen. 

 
 

http://www.rivm.nl/Onderwerpen/V/Veehouderij_en_gezondheid/Onderzoek_veehouderij_en_gezondheid_omwonenden_VGO/Vragen_en_antwoorden_onderzoek_VGO
http://www.rivm.nl/Onderwerpen/V/Veehouderij_en_gezondheid/Onderzoek_veehouderij_en_gezondheid_omwonenden_VGO/Vragen_en_antwoorden_onderzoek_VGO
http://www.rivm.nl/Onderwerpen/V/Veehouderij_en_gezondheid/Onderzoek_veehouderij_en_gezondheid_omwonenden_VGO/Vragen_en_antwoorden_onderzoek_VGO
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Maatschappelijke ondersteuning en zorg 

 Na 6 jaar…aandringen van ouderenbonden en o.a. BurgerBelang gaat het college 

ouderenbeleid vastleggen. Kan de wethouder toezeggen dat de ouderenbonden en 

WMO-raad hier in vroegtijdig stadium bij betrokken zullen worden? 

 Kunt u toezeggen de vrijwilligersnota en de nota lokaal gezondheidsbeleid, met inzet 

van een breed participatietraject vorm te geven? Wij vragen u daarbij bewust te 

kijken of vrijwilligers én organisaties  maximaal invloed kunnen krijgen en evt. mee 

kunnen beslissen (zie participatieladder). 

 De Huiskamer aan de Markt heeft inmiddels z’n bestaansrecht bewezen. Veel alleen-

gaanden hebben de weg gevonden, om de anders eenzame uren, nu in gezelligheid 

door te brengen. Chapeau aan alle vrijwilligers en coördinatoren, die dit belangeloos 

realiseren! Toch kost het hen moeite om de exploitatie rond te krijgen. BurgerBelang 

wil dit dekken uit een overschot van de duurzame gebruiksgoederenregeling van het 

Hulpfonds.  

 Wij vragen het college opnieuw te kijken naar de afbakening van de zgn.  

woonservicegebieden en deze te evalueren. Een aantal grenzen zijn onnatuurlijk en 

sluiten onvoldoende aan bij behoefte en het principe zorg en welzijn dichtbij. 

 Opnieuw de oproep van BurgerBelang de WMO-raad actief te raadplegen en te 

gebruiken bij het oplossen van beleidsvraagstukken. Niet achteraf maar 

vooraf……(Code Rood!) 

 Vrijwilligerswerk is de pijler waar onze gemeente en samenleving op drijft. 

Organisaties vragen bij de inzet van vrijwilligers een Verklaring Omtrent het Gedrag 

(VOG) om risico’s te minimaliseren. Een prijsverhoging van de VOG’s van 38% door 

het rijk, brengt ongewenste financiële gevolgen voor verenigingen in onze gemeente 

met zich mee. We vragen collega-raadsleden de rijksoverheid op te roepen de VOG’s 

gratis ter beschikking te stellen (zie motie gemeenteraad van Bergen). 

 We stellen voor zorg en hulpverlening integraler op te pakken bij 

beleidsvoorbereiding en uitvoering (zie rapport rekenkamer) 

 Zo spoedig mogelijk wijziging en aanpassing beleid huishoudelijke hulp op basis van 

signalen van hulpvragers, resultaten cliënten ervaringsonderzoek, voorstellen WMO-

raad en uitspraken rechter over het falende beleid. (Code Rood) 

 Wij vragen het college onze gemeente dementie-vriendelijk te maken. Na 

ondertekening van een intentieverklaring in Twents verband is er werk aan de 

winkel. Mensen met dementie blijven langer thuis wonen en moeten de mogelijkheid 

krijgen zolang mogelijk te participeren in onze gemeente; in eigen buurt; in het 

verenigingsleven; in het verkeer; in winkels; etc. Om dit te realiseren zijn 

bewustwording, erkenning en waardering van de kwaliteiten die mensen met 

dementie(nog) hebben en fysieke aanpassingen noodzakelijk. Wij vragen dit beleid 

samen met de doelgroep, mantelzorgers en hulpverleners gestalte te geven. 

 De eigen bijdrage die mensen moeten betalen op basis van gemeentelijk beleid voor 

zorg en hulpverlening mag geen reden zijn voor zorgmijding. Wij verwachten dat het 
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college de raad hierover regelmatig informeert en indien nodig komt met aangepaste 

voorstellen 

 BurgerBelang stelt voor in te gaan op het voorstel van de WMO-raad via een pilot 

een onafhankelijk WMO-ombudsman of commissie in te stellen voor burgers  

 Wij staan voor cliëntvriendelijk en betaalbaar doelgroepen vervoer, zo lokaal 

mogelijk georganiseerd, waarbij ruimte moet zijn voor individueel maatwerk en bij 

aanbestedingen aandacht is voor lokale werkgelegenheid 

 In het kader van de WMO, Buurt Aan Zet en leefbaarheidsonderzoeken vragen we 

het college te onderzoeken of er behoefte is aan activiteiten voor mensen die nog 

geen WMO-indicatie hebben maar wel behoefte hebben aan activiteiten. De zgn. 

Socio+ groepen. 

 Bestuur en Middelen 

 Uitgaan van de burgers en burgerparticipatie vraagt een andere cultuur, werkwijze 

en werktijden van  bestuur en ambtenaren. Het vraagt van bestuur en ambtenaren 

een democratische werkhouding. Ambtenaren zullen hun werktijden aan moeten 

passen aan de beschikbare tijd van burgers. Wij vragen het college hier op in te 

spelen en daarbij rekening te houden in personeelsbeleid en bij huisvesting. Een 

open, meedenkende en dienstverlenende houding naar onze burgers zal tevens 

frustratie en agressie voorkomen.  

 Het bewust vastleggen van participatieregels in een participatiecode met 

participatieladder schept duidelijkheid voor burgers en gemeentelijke overheid. 

(Code Oranje) 

 Het college stelt een verhoging van 2,9% afvalstoffenheffing voor, terwijl de 

voorziening egalisatie afvalstoffenheffing per 1-1-2017 € 1.419.000,- bevat. 

Daarnaast doet u elk huishouden een teruggave van €30,--. Het naar burgers toe 

volstrekt onlogisch is om eerst  € 30, eenmalig terug te geven, en vervolgens de heffing met 

2.9% structureel te verhogen. 

 Hondenpoep is een grote ergernis voor mensen. Wij vragen het college bv in het 

nieuwe Blokkenpark een proef te doen met afvalbakken en zakjes voor hondenpoep. 

 BurgerBelang zet vraagtekens bij de zinvolle besteding en democratische legitimatie 

van een deel van de 1,3 miljoen welke wij beschikbaar stellen aan de Regio Twente. 

In het bijzonder het deel buiten de GGD. We willen op dit deel 10% bezuinigen. 

 Onvoorstelbaar dat u bijna 1,5 miljoen reserveert voor investering in het Huis v 

Cultuur en Bestuur. Wij willen van het college horen wat echt noodzakelijk is om te 

vervangen en wat de kosten zijn om de raadszaal transparanter te maken. (Code 

Oranje) 

 College regeert volgens BurgerBelang over haar graf door nu al voor 4 FTE 

wethouders geld op de begroting te zetten voor ná de volgende verkiezingen. Bijna 

alle partijen opteerden vóór de vorige verkiezingen voor 3 wethouders. College wat 

zijn uw valide (niet politieke) redenen? (Code Oranje) 
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 Doordat er een nieuwe berekeningssystematiek wordt toegepast en overhead 

separaat wordt vermeld, is de begroting 2017 niet te vergelijken met begrotingen 

van voorgaande jaren. Voor de gemeenteraad is het daardoor lastig tot een vergelijk 

van kosten en baten te komen, naar programma. Kan het college voor de komende 

jaren met een oplossing komen? 

 Wij vragen het college het deel van de jaarrekening Sociaal Domein 2015 (wat we als 

raad niet vaststelde) zichtbaar te maken in de jaarrekening 2016 en zich daarover te 

verantwoorden. 

 
Wij bedanken een ieder, die mee heeft gewerkt aan de totstandkoming van de begroting 
2017 van de gemeente Hellendoorn. 
 
Namens de fractie van BurgerBelang; 
Thea ten Have                                                Diantha Geurts-Bakker 
Hetty Ligtenberg-Grondman                       Ria Bakhuis-Horstink 
Frans Runneboom 
En steunfractie leden 
 

 

 
 


